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 «Грамматический словарь» Н.Н. Дурново (1876—1937) — уникальное явление в
русской филологической мысли XX в. Первое издание «Словаря» было осуществлено в
1924 г. и стало библиографической редкостью. «Словарь» представляет собой практи-
ческое пособие по современным и историческим курсам языковедческих дисциплин. Он
содержит толкование 273 терминов основных разделов лингвистики: фонетики, орфо-
графии, морфологии, словообразования, синтаксиса, лексикологии, а также раскрывает
некоторые понятия из области истории и общей теории языка. В «Словаре» широко
представлена терминология формального направления Московской лингвистической
школы.  

Для широкого круга специалистов и филологов-практиков — преподавателей, аспи-
рантов, докторантов и студентов вузов, учащихся гимназий, лицеев и школ гуманитар-
ного профиля, всех, кто интересуется историей русской науки и просвещения. 

«Grammatical Dictionary» by N.N. Durnovo (1876—1937) — is a unique phenomenon in 
Russian philological thought of the XXth century. The first edition of «The Dictionary» ap-
peared in 1924 and became a bibliographical rarity. «The Dictionary» is a practical textbook 
on courses of modern linguistics and history of language. It contains explanations of 273 
terms of the basic divisions of language study: phonetics, orthography, morphology, word 
building, syntax, lexicology, and comments on some notions from history and general theory 
of linguistics. The terminology of formal trend of the Moscow School of Linguistics is widely 
represented in «The Dictionary». 

For a large circle of specialists and practicing philologists – teachers, post-graduates and 
students of higher educational institutions, pupils of gymnasiums, lyceums and schools of the 
humanities, for all who are interested in history of Russian science and education.  
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